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Pan 
Jarosław Mrówczyński 
radny 
Rady Miejskiej Inowrocławia 
 

 

 
 W odpowiedzi na Pana interpelację z 12 lipca 2023 r. w sprawie braku w Biuletynie 

Informacji Publicznej interpelacji wraz z ich odpowiedziami, informuję iż interpelacje i zapytania 

powinny być składane w trybie określonym w art. 24 ustawy o samorządzie gminnym.  

Zgodnie z obowiązującym stanem prawnym interpelacja dotyczyć powinna spraw                              

o istotnym znaczeniu dla gminy, zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego 

jej przedmiotem oraz wynikające z niej pytania. Zapytanie z kolei powinno się składać w 

sprawach aktualnych problemów gminy, a także w celu uzyskania informacji o konkretnym 

stanie faktycznym. W zakresie formy i wymogów zapytań znajdują tutaj odpowiednie 

zastosowanie przepisy dotyczące interpelacji. 

Pisma Pana radnego choć nazywane „interpelacjami”, odbiegały od wymogów 

stawianych im przez obowiązujące przepisy. Zawierały jedynie krótkie przedstawienie stanu 

faktycznego, przyjmując formę apelu, oceny, bądź prośby podjęcia określonych działań oraz 

pozbawione były pytań, będących ustawowym wymogiem interpelacji i zapytań składanych 

przez radnych.  

W następstwie tego, pisma składane jako interpelacje lub zapytania, które nie spełniają 

wymagań ustalonych dla wskazanych form, rozpatrywane są jako ogólne wnioski kierowane 

przez radnych, które nie są publikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Informuję jednocześnie, że na wszystkie złożone wnioski otrzymał Pan radny odpowiedzi 

bez względu na brak ich publikacji w BIP. 

  

           z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

       Sekretarz Miasta 

   /-/ Piotr Strachanowski 


